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ZAPISNIK 

GODIŠNJE 
SKUPŠTINE HRVATSKOG STRELIČARSKOG SAVEZA 

ZA 2011. GODINU 
održane u subotu, 18. veljače 2012. godine s početkom u 10 sati 

u Hotelu International u Zagrebu 
Miramarska 24 

Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Skupštine: Predsjednik saveza g. Alen Kiđemet, SK 3D Croatia-
Prezid (punomoć - Starčević Branko), SK 3D Medvednica-Zagreb (Damir Končar), SK Agram-Zagreb 
(Dubravko Buden), SK Bjelovar-Bjelovar (Alen Kiđemet), SK Brinje (Darko Dasović), SK Cekin-
Varaždin (punomoć - Vladimir Šincek), SK Croatia-Zagreb (Krešimir Čadež), SK Delnice-Delnice 
(punomoć - Darko Dasović), SK Dubrava-Zagreb (Zlatko Kovač), SK Frankopanski strjeličari-Ogulin 
(Igor Orlić), SK Glina (Denis Zibar), SK Grebengradski streličari (Davor Pejnović),   SK Grofovi konjski 
(Nenad Štabek), SK Katarina Zrinska-Čakovec (Mihael Štebih), SK Koros – Kutina (Milan Perić), SK 
Kuna- Pakrac (Tomislav Nemet), SK Muljava (Darko Marković), SK Našice-Našice (Damir Kovačević), 
SK Oroslavje (Ranko Gmaz), SK Prelog-Prelog (Draško Mihinjač), PSK Zagreb 1955.-Zagreb (Darko 
Čižmek), SK Rijeka-Rijeka (punomoć - Dorjan Močinić), SK Samobor (Lana Koller Fundelić), SK 
Saponia-Osijek (Anđelko Praskalo), SK Sesvete (Predrag Gešpaher),SK Sisak (Josip Javornik), SK 
Siscia-Sisak (Boris Savić), Streličarski savez prim. Goranske županije (Dorjan Močinić), Streličarski 
savez Sisačko- Moslavačke županije (punomoć - Zdenko Videc), Streličarski savez Varaždineske županije 
(Davor Pejnović), SK Sunja (Miroslav Srnec), SK Zadar(Dražen Furdi), Zagrebački Streličarski klub 
(Marko Dragutin Juranić). 
 
Odsutni su bili sljedeći članovi Skupštine: 
SK Ajkule - Kukuljanovo, SK Antun Mihanović Zelenjak-Risvica, SK Baranja-Kopačevo, SK Bosut, SK 
Dubovac-Kalovac, SK Eurograd-Jakovlje, SK Graničar- Grubišno Polje, SK Istra, SK Jadran Split, SK 
Koprivnica, SK Kroatan-Novigrad Dalmatinski, SK Maura kal, SK  Minerva, SK Plava Strijela-Zagreb, SK 
Sagitta Libera-Dubrovnik, SK Split, SK Streličari ružice grada Orahovica, SK tjelesnih invalida Kuna 
Našice, SK Tomislav, SK Winetou. 
 
Dodatno sjednici su prisustvovali i predsjednik Nadzornog odbora saveza (Zlatko Zubović), glavni tajnik 
saveza (Goran Ahel), administrator saveza (Igor Sabljak), gđa Anica Lacković, g. Darko Uidl, g. Krešimir 
Babok, g. Darko Gešpaher, g. Ivan Mustapić, g. Sven Pavlaković, g. Tomislav Kaić, g. Nereo Bjelovučić, g. 
Krešimir Štrukelj, g. Danijel Prugovečki, g. Drako Draženović. 
 

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik saveza g. Alen Kiđemet. 

 

U radno tijelo Skupštine predloženi su predsjednik saveza g. Alen Kiđemet (predsjedavajući), g. Darko 
Čižmek (član) i g. Boris Savić (član). 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen 

Za članove komisije za potvrdu mandata predloženi su Igor Sabljak  i Ahel Goran. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Za zapisničara je predložen Igor Sabljak. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Za ovjerovitelja Zapisnika predložen je g. Krešimir Čadež. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 



 
 

Predsjedavajući radnog tijela skupštine g. Alen Kiđemet predložio je sljedeći Dnevni red: 

 
1.1 Prijam novih klubova u HSS  
1.2 Opoziv klubova koji više ne djeluju ili ne ispunjavaju svoje obveze prema  
HSS-u ili Zakonu  
2. Izvješće Predsjednika saveza o radu Saveza u 2011. godini  
 – uključivo izvješća Povjerenika: za tehnička pitanja, za razvoj, za suđenje i  
 Medicinskog povjerenstva Saveza  
3. Izvješće o radu Stegovnog povjerenstva Saveza u 2011. godini:  
 – izvjestitelj predsjednik Stegovnog povjerenstva g. Davor Pejnović  
4. Izvješća izbornika juniorskih i seniorskih reprezentacija za 2011. godinu  
 – izvjestitelji izbornici: g. Dubravko Buden, seniorski, g. Damir Kolarek juniorski  
 Izbornik i g. Cvijetoslav Zorman - parastreličarstvo  
5. Izvješće Nadzornog odbora o financijskom poslovanju Saveza za 2011. godinu  
 – izvjestitelj predsjednik Nadzornog odbora g. Zlatko Zubović  
6. Program i ciljevi Saveza u 2012. godini  
7. Usvajanje izmjena i dopuna Statuta HSS-a  
8. Razno:  
 – usvajanje Poslovnika o radu Skupštine Hrvatskog streličarskog saveza  
 – usvajanje Poslovnika o radu Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza  
 – usvajanje Poslovnika o radu Nadzornog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 

Dodatno je g. Marko Dragutin Juranić predložio da se u dnevni red pod točkom 1.1 u redovito članstvo 
primi Zagrebački streličarski klub. 

g. Zlatko Zubović predsjednik Nadzornog odbora zatražio je da se u zapisnik unese da se prilikom 
postavljanja dnevnog reda nije postupilo prema poslovniku o radu skupštine članak 11. te da dnevni red 
nije potvrdio Upravni odbor saveza prije nego što je isti predstavljen skupštini. Te je potvrdio da bi 
zahtjev Zagrebačkog streličarskog kluba trebao biti razmotren i uvažena njihova zamolba za prijem u 
redovito članstvo saveza. 

g. Mihael Štebih predložio je da se pod točkom razno govori o Hrvatskom Kupu i o Hrvatskom trofeju. 

g. Alen Kiđemet, predsjednik saveza predložio je da se točka 6. dnevnog reda izuzme iz dnevnog reda. Te 
je predložio da se točka 7. dnevnog reda spoji sa točkama pod razno jer je riječ o srodnim temama koje 
su vezane uz tu točku koja govori o izmjeni statuta. 

Predlozi za dopunu dnevnog reda usvojeni su jednoglasno. 

g. Alen Kiđemet, predsjednik saveza predložio je da se klubovi SK Antun Mihanović Zelenjak, SK Baranja, 
SK Dubovac, SK Eurograd, SK Plava strijela, SK Sagitta Libera, SK Samobor, SK Saponia i SK Delnice 
zbog višegodišnjeg dugovanja i neizvršavanja svojih obveza prema savezu isključe iz redovitog rada 
saveza. A klubovi SK Croatia, SK Jadran, SK Koros, SK Minerva, Streličarski Savez Varaždinske županije, 
SK Streličari ružice grada, SK Kroatan, SK Tjelesnih invalida "Kuna" Našice, SK Split, SK Koprivnica ostave 
do iduće skupštine da podmire svoja dugovanja. 

Prijedlog je jednoglasno odbačen 

Klubovi klubovi SK Antun Mihanović Zelenjak, SK Baranja, SK Dubovac, SK Eurograd, SK Plava strijela, SK 
Sagitta Libera, SK Samobor, SK Saponia i SK Delnice su po odluci skupštine uz jedan suzdržani glas 
isključuju se iz redovitog članstva saveza 

Na zamolbu predstavnika SK Saponia i SK Samobor skupština odlučila da se ti klubovi ne izbace iz 
članstva već im se zamrzne status do 31.12.2012. godine do kojeg su dužni podmiriti svoje obaveze 
prema savezu. Ukoliko ih ne podmire na sljedećoj skupštini će ih se isključiti iz redovitog članstva saveza. 

Uz jedan suzdržani glas donesena je odluka da se klubu SK Croatia dopusti aktivno sudjelovanje na 
skupštini ali da moraju uskladiti međusobna dugovanja i podmiriti svoje obaveze prema savezu do 
31.12.2012. 

Nakon što je Komisija prebrojala punomoći prisutnih redovnih članova Skupštine, g. Goran Ahel izvjestio 
je Skupštinu o pravovaljanosti donošenih odluka. Od 47 redovnih članova skupštine  (streličarskih klubova 
i županijskih saveza) te predsjednika saveza, Skupštini je nazočilo 24 člana s pravom glasa. Skupština 
ima kvorum (čl. 37. stavak 2. Statuta HSS-a).  
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g. Alen Kiđemet predsjednik saveza je predložio da se prihvati odluka o neopozivom isključenju iz 
redovitog članstva klubova koji svoje obveze prema savezu ne podmire do 31.12.2012. bez potrebe da se 
njihovi slučajevi ponovo komentiraju na skupštini. 

 

--- je potvrđena odluka 

 

Ad. 1.1. 

Prijam novih klubova u HSS: 

Jednoglasnom odlukom u članstvo saveza primljen je streličarski klub “Ajkule” iz Kukuljanova 

Jednoglasnom odlukom u članstvo saveza primljen je Streličarski Savez Sisačko – moslavačke županije. 

Jednoglasnom odlukom u članstvo saveza primljen je Streličarski klub “Glina” iz Gline. 

Jednoglasnom odlukom u članstvo saveza primljen je Zagrebački streličarski klub. 

 

Ad. 1.2. 

Opoziv klubova iz članstva u HSS-u 

Odlukom članova skupštine isključuju se iz redovitog članstva saveza klubovi: 

SK Antun Mihanović Zelenjak,  

SK Baranja,  

SK Dubovac,  

SK Eurograd,  

SK Plava strijela,  

SK Sagitta Libera i  

SK Delnice 

 

- Primanjem novih članova i opozivom iz članstva u savezu se promjenio kvorum koji sada iznosi 32 člana 
s pravom glasa, na skupštini je nazočno 27 članova sa prvom glasa te je nadpolovičan broj glasova 
potreban da bi se donosile pravovaljane odluke iznosi 14 glasova.  

 

Ad. 2. 

Predsjednik saveza g. Alen Kiđemet izvjestio je skupštinu o radu saveza u 2011. godini. 

Povjerenik za tehnička pitanja g. Igor Orlić izvjestio je skupštinu o radu tehničke komisije za 2011. 
godinu. 

Povjerenik za razvoj g. Dražen Furdi izvjestio je skupštinu o radu povjerenstva za razvoj u 2011. godini. 

Izvješća su jednoglasno prihvaćena  

 

Ad. 3. 

g. Davor Pejnović predsjednik stegovnog povjerenstva izvjestio je skupštinu o radu stegovnog 
povjerenstva u 2011. godini. 

Izvješće o radu stegovnog povjerenstva prihvaćeno je jednoglasno 

 

Ad. 4. 
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g. Dubravko Buden seniorski izbornik izvjestio je skupštinu o uspjesima seniorskih reprezentativaca u 
2011. godini. 

g. Damir Kolarek juniorski izbornik izvjestio je skupštinu o uspjesima juniora i kadeta u 2011. godini. 

g. Cvijetoslav Zorman izbornik za  parastreličarstvo dostavio je izvješće koje su članovi skupštine pročitali 

Izvješće o radu seniorskog i juniorskog izbornika te izbornika za parastreličarstvo prihvaćena 
su jednoglasno 

 

Ad.5.  
 
Predsjednik Nadzornog odbora g. Zlatko Zubović podnio je skupštini izvješće Nadzornog odbora o 
financijskom poslovanju Saveza za 2011. godinu te je odgovarao članovima skupštine na postavljena 
pitanja vezana uz točke izvješća Nadzornog odbora. 
 
Izvješće o radu Nadzornog odbora prihvaćeno sa jednim glasom protiv. 

 
Ad.7. 
 
 
Predsjednik saveza g. Alen Kiđemet predložio je skupštini da se usvoji izmjena i dopuna Statuta HSS-a. 
Nakon rasprave članova skupštine zbog nedosljednosti u kreiranju prijedloga statuta gdje se za isti nije 
posavjetovao Upravni odbor saveza koji je po članku 48. točka 3. Statuta morao utvrditi prijedlog Statuta, 
njegove izmjene i dopune prije nego što se isti da Skupštini na usvajanje. 
  
g. Alen Kiđemet se pozvao na članak 36. točka 7. koji kaže da "skupština odlučuje i o drugim pitanjima" 
 
g. Marko Dragutin Juranić se ne slaže da je rasprava o izmjenama i dopunama Statuta spada pod točku 7. 
u koju spadaju sva ostala pitanja koja nisu pokrivena Statutom a ne pitanje o izmjenama i dopunama 
Statuta. 
 
g. Darko Gešpaher je predložio da se ta točka izbaci iz dnevnog reda dok se ne usaglase sve točke. 
 
 Prijedlog nije prihvaćen 
 
Nastavljena je rasprava o amandmanima na prijedlog Statuta 
 
g. Draško Mihinjač predložio je amandman da se iz Statuta HSS-a Članak 48. izbaci točka 9. koja glasi 
"Članovi Upravnog odbora ne mogu biti aktivni streličarski suci." 
 
 Prijedlog amandmana prihvaćen 
 
g. Dubravko Buden i g. Darko Gešpaher i g. Zlatko Zubović predložili su da se iz prijedloga Statuta izbaci 
iz članka 18. rečenica :  
"Pravo na odlučivanje u Skupštini novoosnovani klub stječe 2 (dvije) godine po prijemu u članstvo 
Saveza i ispunjavanju svih obveza iz Statuta i drugih akata Saveza" 
te da se stavi : 
"Pravo na odlučivanje u Skupštini novoosnovani klub stječe trenutkom prijema u članstvo Saveza i 
ispunjavanju svih obveza iz Statuta i drugih akata Saveza" 
 
 Prijedlog amandmana prihvaćen 
 
g. Zlatko Zubović predložio se da se u članku 10. doda da je pored članstva u navedenim organizacijama 
savez i član IFAA sukladno odluci Skupštine od 22.06.2011. pod točkom 7.  
g. Alen Kiđemet predsjednik saveza mu je odgovorio da se nismo učlanili u tu asocijaciju. 
 
 Prijedlog amandmana prihvaćen 
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g. Zlatko Zubović predlaže izmjenu u  članku 11. točka 1. da se riječi  "zamjenik predsjednika" zamjene 
za "Glavni tajnik".  
 
 Prijedlog amandmana nije prihvaćen 
 
 
g. Zlatko Zubović predlaže dopunu članka 39. 

"Redovne, tematske i svečane sjednice Skupštine saziva i predsjedava im Predsjednik saveza. Rok za 
slanje poziva je 30 dana." 

dopuniti sa : 

"Redovne, tematske i svečane sjednice Skupštine saziva i predsjedava im Predsjednik saveza, po 
predhodnoj odluci Upravnog odbora. Rok za slanje poziva je 30 dana." 

 Prijedlog amandmana prihvaćen 

g. Davor Pejnović predložio je da broj članova Upravnog odbora bude neparan a ne paran kako je 
navedeno u članku 48. točka 1., g. Zlatko Zubović predlaže da to bude 9 članova, odnosno predsjednik i 8 
članova Upravnog odbora. 

 Prijedlog amandmana nije prihvaćen 
 

g. Zlatko Zubović predlaže da se iz članka 43. izbaci stavka 3. 

 Prijedlog amandmana nije prihvaćen 
 

g. Zlatko Zubović predlaže da se u članku 43. na stavke 9. i 10. doda da za potpis ugovora mora imati 
suglasnost Upravnog odbora. 

 Prijedlog amandmana prihvaćen 

 

g. Zlatko Zubović predlaže da se u članku 43. stavka 19. umjesto  

"samostalno donosi odluke o nagrađivanju posebno uspješnih sportaša" 
 
promjeni u: 
 
"Donosi odluke o nagrađivanju posebno uspješnih sportaša na prijedlog odbora za dodjelu nagrada i 
priznanja" 
 
 Prijedlog amandmana prihvaćen 

 

g. Zlatko Zubović predlaže da se u članku 43. izbaci stavka 21. g. Darko Ujdl predlaže da se umjesto riječi 
"pravo veta" stavi riječ "obaveza veta" te da stavka kao takva ostane u Statutu. 

 Prijedlog amandmana prihvaćen 

 

g. Zlatko Zubović predlaže da se u članku 43. doda stavka u kojemu će pisati:  
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"na svakoj sjednici predsjednik saveza je dužan podnjeti izvješće o financijskim tijekovima između dviju 
sjednica Upravnog odbora" 

 Prijedlog dopune nije prihvaćen 

 

g. Zlatko Zubović predlaže da se u članku 47. stavak 17. gdje bi se na postojeći tekst: 

 
"donosi odluku o dodjeli nagrada i priznanja za djelovanje u streličarskom sportu organizacijama i 
pojedincima " 
 
dodao tekst: 

"donosi odluku o dodjeli nagrada i priznanja za djelovanje u streličarskom sportu organizacijama i 
pojedincima, na prijedlog odbora za dodjelu nagrada i priznanja" 
 

 Prijedlog amandmana prihvaćen 

 

g. Zdenko Videc predlaže da u članku 55. prvi stavak umjesto: 

"Povjerenika za suđenje na prijedlog Predsjednika sudačke komisije imenuje i razrješava Upravni 
odbor." 

piše : 

"Povjerenika za suđenje na prijedlog zbora sudaca imenuje i razrješava Upravni odbor." 

 Prijedlog amandmana prihvaćen 

 

g. Darko Gešpaher skrenuo je pozornost skupštini da se članak 89. kosi sa zakonom o udrugama te da ga 
treba promjeniti da umjesto: 

"Statut stupa na snagu danom donošenja" 

glasi: 

"Statut stupa na snagu danom unošenja promjene u registar udruga." 

 Prijedlog amandmana nije prihvaćen 

g. Zlatko Zubović predlaže da se iz članka 79. umjesto rečenice: 

"Radi sprječavanja sukoba interesa, tvrtke u vlasništvu članova Upravnog i Nadzornog odbora, ne 
smiju biti u poslovnom odnosu sa Savezom osim u smislu sponzorstva i donacija." 

stavi rečenica: 

"Radi sprječavanja sukoba interesa, tvrtke u vlasništvu članova Upravnog i Nadzornog odbora, ne 
smiju biti u poslovnom odnosu sa Savezom." 

 Prijedlog amandmana nije prihvaćen 
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g. Mihael Štebih je predložio da se u članku 78. doda izbačena točka koja glasi : 
 
"Velike sportske priredbe koje organizira Savez moraju imati zasebni financijski plan, prethodno 
prihvaćen od Upravnog odbora i izvješće koje mora biti objavljeno Upravnom i Nadzornom 
odboru saveza najkasnije 120 (stotinu i dvadeset) dana od završetka priredbe." 

 Prijedlog amandmana je prihvaćen 

g. Alen Kiđemet je predložio da se prihvati prijedlog izmjene Statuta sa svim izvršenim promjenama 

 Prijedlog je prihvaćen 

Ad.8. 

Razno: 

 - g. Mihael Štebih je sa članovima skupštine komentirao važnost donošenja odluke o početku 
natjecanja u Hrvatskom FITA kupu i o natjecanju za Hrvatski Trofej, te je izložio svoje mišljenje o 
detaljima vezanim uz organizaciju samih natjecanja. 

 - g. Zlatko Zubović skrenuo je pozornost da u poslovniku o redu Skupštine u članku 35. treba 
izbaciti dio koji govori o biranju predsjednika Nadzornog odbora jer je taj dio pokriven poslovnikom 
Nadzornog odbora. 

 Prijedlog prihvaćen  

- g. Draško Mihinjač je predložio da bi se materijali za skupštinu trebali dostavljati minimalno 7 dana prije 
održavanja skupštine, g. Darko Ujdl je predložio da to bude 10 dana. 

 Prijedlog je jednoglasno prihvaćen  

 
Poslovnik o radu Skupštine Hrvatskog streličarskog saveza, 
Poslovnik o radu Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza i  
Poslovnik o radu Nadzornog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 

su jednoglasno usvojeni 

 

 

Predsjednik saveza g. Alen Kiđemet zahvalio se skupštinarima i zaključio rad sjednice Skupštine. 

Sjednica je završena oko 16:00 sati. 

U Zagrebu, 18. veljače 2012. 

 

Zapisničar : Ovrhovitelji zapisnika : 

Igor Sabljak   

 ___________________________ 

Krešimir Čadež 

 ___________________________ 

 


